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Marc Boogers, schepen 
Jan Van Rompuy, commissiesecretaris 
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Commissie 4 
 
 
Geachte mevrouw 
Geachte heer 
 
 
Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 4.  Deze vindt plaats op woensdag 24 
april  2019 om  19:30  uur in zaal ’t Hert van het Stadskantoor. 
 
Agenda: 

 Goedkeuring verslag vorige vergadering 

 Toelichting toekomstvisie Bels Lijntje 

 Zaak der wegen: voet- en fietspaden Tielendijk 

 Vragen genoteerd op een vorige commissie: 

 Evaluatie strooiplan 2018-2019 

 Opstart vervoerregio’s in het kader van Basisbereikbaarheid 

 Internationale samenwerking 

 Vragen van raadslid Peter Roes: 

 Evaluatie van de afgelopen wintermarkt dewelke ons nu nog vers in het geheugen ligt 
en dat op veel positieve berichtgeving kon genieten. 

 In 2017-2018 hebben we op een commissie vernomen dat er enkele aanvragen voor 
een windmolens te plaatsen ingediend waren. Graag had ik de stand van zaken 
gekend hoeveel aanvragen er momenteel zijn om op Turnhouts grondgebied 
windmolen(s) te plaatsen? 

 voor welke locatie's er een aanvraag is ingediend ? 
 voor welke het college een gunstig advies heeft verleend ? 
 voor welke het college een negatief advies heeft gegeven ? 
 welke reeds in een stadium zijn van uitvoering , dus een goedkeuring 

hebben om windmolen(s) te plaatsen ? 
 heeft dit college een visie waar er windmolen(s) kunnen geplaatst worden en 

waar zeker niet ? 

 Vraag van raadslid Bart Voordeckers: 



 In het bindend gedeelte van het Ruimtelijk Structuurplan uit 2008 zijn op de 
bladzijden 259 tot 261 een reeks acties voorzien ter uitvoering van de principes van 
het structuurplan. Sommigen ervan werden intussen uitgevoerd, anderen niet. Graag 
had ik een stand van zaken gekregen van elk van deze acties. Of ze al dan niet 
werden uitgevoerd of nog op de planning staan deze legislatuur. 

 Punten agenda gemeenteraad 

 Uit het college 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Wannes Starckx 
Commissievoorzitter 
 
 
 
 


